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Onderwerp/inleiding tekst:

1. Wij zijn erg benieuwd hoe het gaat met de verkoop van 
d’oude School kunt u ons hier over bijpraten?

OAA .

2. Zijn alle huurders er inmiddels uit of op welke termijn is dit het 
geval?

OAA

3. Ons bereiken steeds meer berichten dat als woningen van 
Eigen Haard leegkomen door vertrek van eerdere huurder dat 
deze woningen van sociale huurwoningen naar vrije sector 
prijzen gaan. Korenbloemstraat en Flats in Zonnehofgebied.

OAA

4. Is de portefeuillehouder hiervan op de hoogte? OAA
5. En kan Eigen Haard zomaar sociale woningbouwwoningen 

onttrekken uit het aanbod?
OAA

 
Natuurlijk Belang vraagt het College hoe de communicatie verlopen is met de bewoners van de 
Kloosterstraat,Clarissenhof, Rijksstraatweg en Molenbuurt. 
Om 10.00 uur stopte de water toevoer, om 11.00 uur werd deze afgesloten en hoe is het mogelijk 
dat de bewoners pas om 16.00 uur via een geluidswagen op de hoogte gesteld werden. 

6. Waarom stond er niets op de Gemeentesite? NB  
7. Waarom is er geen gebruik gemaakt van de sociale media, 

waaronder Twitter? En zijn er flessen water uitgedeeld aan 
de bewoners. 

NB  

De PvdA heeft met verbazing kennisgenomen van een bericht van de gemeente op Facebook. In 
dat bericht wordt melding gemaakt over de ontwikkelingen inzake “2 scholen onder 1 
kap” Bindelwijk. 
Het bericht roept inwoners op om op stellingen te reageren inzake de nieuwbouw scholen. 
De PvdA is van mening dat het, het college zou sieren als zij haar vooringenomenheid niet zo sterk 
zou laten blijken door te beginnen met zeer misleidende onwaarheid. 
Het Kofschip is toe aan vernieuwing, de Amstelschool zeker niet zo blijkt uit eerdere bouwkundige 
rapporten. 
 
Ten overvloede:  
De PvdA heeft nu 5 keer tijdens vergaderingen gememoreerd dat de Amstelschool geen recht heeft 
op nieuwbouw en dat interne verbouwing ten laste komt van de stichting, niet van de gemeente. 
De vorige en huidige wethouder en de interim-bestuurder hebben dit volmondig beaamd. 

8. Is het college op de hoogte van de inhoud van het 
bericht op facebook? 

PvdA 

9. Waarom, zeker gelet de aangenomen motie inzake 
onderzoek scholen Bindelwijk, wordt niet eerste gewacht 
op de uitkomsten van het onderzoeksrapport?  
En waarom is er geen overleg geweest over plaatsing bij 
zo’n controversieel onderwerp of heeft het college 
inmiddels andere informatie ontvangen? 

PvdA 

10. Waarom volhardt het college in een verkeerde 
voorstelling van zaken? 

PvdA 

Op de website van de gemeente wordt input van inwoners/ouders gevraagd over scholen onder 1 
dak. 

11. December vorig jaar is een motie aangenomen om 
een onderzoek te doen.  In deze motie staat op de laatste 
regel “een duidelijke kosten afweging moet er komen met 
daarin ook renovatie”. De motie geeft duidelijk aan dat dit 
een variant is die onderzocht moet worden. 

NB 
 
 

12. Wat schets onze verbazing, nergens in de 
communicatie met inwoners/ouders wordt renovatie 
genoemd. In de bubbel map / keuze variant 

NB 



op facebook en de gemeente website wordt nergens 
renovatie genoemd. 
13. Waarom niet?  Renovatie behoort tot een van de 
keuze opties. Gaat de wethouder deze als variant 4 nog 
toevoegen.  Want dan geeft hij uitvoering aan de motie, 

NB 

14. Ook lijkt het er op dat er naar toegewerkt wordt dan 
de scholen ten alle tijden onder 1 dak moeten  Waarom 
wordt er niet gecommuniceerd dat alle opties open 
staan?  Inclusief dus renovatie. 

NB 

In december 2020 heeft een raadsmeerderheid besloten om een verdiepend onderzoek uit te voeren 
naar 2 scholen onder 1 dak op de locatie Bindelwijk. Een besluit waar de VVD het niet mee eens 
was, Daarbij is echter ook gesteld dat de optie nieuwbouw van het Kofschip en renovatie van de 
Amstelschool verder uitgewerkt moet worden. De afgelopen week is er vanuit de gemeente 
gecommuniceerd over het onderzoek.  In de communicatie vanuit de gemeente wordt optie 
nieuwbouw van het Kofschip op de huidige locatie en renovatie van de amstelschool echter niet 
benoemd en lijkt het alsof er alleen een keuze gemaakt gaat worden uit verschillende opties voor de 
locatie Bindelwijk. De VVD heeft hierover de volgende vragen: 

15. Deelt het college de mening van de VVD fractie dat 
de communicatie vanuit de gemeente de indruk wekt dat 
er alleen een keuze gemaakt gaat worden uit de 
verschillende opties voor nieuwbouw van de 2 scholen 
onder 1 dak op de locatie Bindelwijk? 

VVD 

16. Is de optie nieuwbouw van het Kofschip op de huidige 
locatie en renovatie van de Amstelschool wel uitgewerkt? 

VVD 

17. Wordt deze optie serieus overwogen door het college 
zoals de raad heeft gevraagd? 

VVD  


